
Onderwerp : MR-vergadering Het Noorderlicht 
Datum  : maandag 9 september 2024 
Tijd en locatie :  20.00 – 21.30 uur, Het Noorderlicht 
Aanwezig :  Christine, Nika, Peter, Mirjam, Michiel, Sander, Maaike 
 
AGENDA 
Notulist: Christine 
 

Punt Onderwerp Wie Besluit Bijlage 

1 Opening en mededelingen vanuit MR 
 

Voorzitter n.v.t. Nee 

2 Mededelingen vanuit de directie 
- Robert’s rol voorstellen komt een andere 

vergadering 

- (Personeels)mededelingen 

Directie n.v.t. Nee 

3 Notulen en actiepuntenlijst 27 mei 2024 
Notulen zijn goedgekeurd en staan op de website 
We spreken af voortaan te werken in de Share 
point omgeving.  

Allen Ja Ja 

4 OR begroting 2024-2025, afwikkeling begroting 
2023-2024 
We hebben het bekeken en besproken en geven 
akkoord.  

Directie Ja Ja 

5 Concept schoolgids 2024-2025 
- Gymtijd groepen 3 en 4 wordt toegelicht.  

- Bouw! Staat er niet in 

- Mobiele telefoons in de klas 

- Basispoort info niet te vinden 

- Huiswerkbeleid  

Voor 30 september moet dit aangepast zijn, 

de concept schoolgids gaat na aanpassing 

door Maaike nog een keer langs de MR, 

waarna ondertekening plaatsvindt. 

Directie Ja Ja 

6 Update binnenklimaat: 
- Bekostiging 

De begroting lijkt veel hoger uit te pakken 

dan aanvankelijk aangegeven vanuit 

Unicoz. 

- mails ongeruste ouders/communicatie 

De problematiek is niet verbeterd ondanks 

alle beloftes. Onduidelijk is welke 

werkzaamheden op dit moment al zijn 

uitgevoerd aan de installaties. Ouders 

hebben reactie gekregen van directie. 

Allen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Michiel 

Nee Ja 



- De directie is nog steeds in gesprek met 

Unicoz. 

- Is de verbouwingsplanning van maart nog 

actueel? Zo niet, dan nieuwe doorsturen. 

- Maaike benadert de gebouwenbeheerder 

van Unicoz om uitleg hierover te geven 

7 Update nieuw schoolplein  
- Planning nog niet bekend 

- Subsidies willen niet echt vlotten 

- Sponsorloop om dit aan te vullen althans 

voor een klein deel. 

- Mochten we niet voldoende hebben dan 

desnoods een deel van het plein. 

Directie Nee Nee 

8 Nieuwe aanmeldprocedure basisscholen in 
Zoetermeer 
Deze info staat in de nieuwsbrief. 

Directie Nee Ja 

9 Bewegingsonderwijs, aantal uren. 
Besproken in punt 5. Naast 55 minuten door 
devakdocent in de gymzaal tellen ook de 25 min 
(en extra) spel met de leerkracht buiten mee 

Allen Nee Nee 

10 Beleid over het zelf voorzien en meenemen van 
schoolmaterialen door de kinderen 
Wat is de geschiedenis? Zelf aanschaffen is ooit 
vanwege financiële redenen ingevoerd. Ook willen 
veel kinderen/ouders eigen materialen kiezen. Als 
er spullen aangeschaft moeten worden dan deze 
ook wel laten gebruiken, bijvoorbeeld agenda’s in 
bovenbouw. 
Een voorbeeld is kleurpotloden (driekantig) voor 
de groepen 3, zou wel wenselijk zijn. Maaike 
onderzoekt of het toch mogelijk zou zijn bepaald 
materiaal aan te schaffen. 

Allen 
 
 
 
 
Maaike 

Nee Nee 

11 Jaarverslag MR 2023-2024  (concept) 
Het Schoolondersteuningsprofiel en het 
gedragsprotocol wordt toegevoegd, Sander komt 
met nieuw concept voor een schriftelijke ronde. 

MR/Sander Nee Ja 

12 Jaarplan MR 2024-2025 (concept) 
Planning welke stukken er in het jaar er in de MR 
aan de orde gaan komen. Graag in een tabel erbij 
zetten. Sander komt met nieuw concept. 

MR 
 
Sander 

Nee Ja 

13 Update huishoudelijk reglement MR 
Wordt geüpdatet voor de volgende vergadering 

MR Nee Nee 

14 Voorstel voor vast agendapunt, contact met GMR 
(vragen, antwoorden, terugkoppelingen), 
vergaderdata en cursussen 

MR 
 
 

Nee Ja 



We spreken af dat dit een vast vergaderpunt 
wordt. 
24/10 en 09/04 zijn de vergaderdata GMR/MR 
Nika kijkt of zij er heen kan 

 
 
 
Nika 

15 Rondvraag en WVTTK 
- Online MR training op 9/10 Michiel wil er 

graag gebruik van maken. 

- Maaike vertelt over de subsidie 

basisvaardigheden die we kunnen krijgen.  

Allen n.v.t. Nee 

 
 

ACTIELIJST  27 mei 2024 

Onderwerp Actiehouder Gereed 

Antwoord aan medewerker over MFA sturen en 
kwestie neerleggen bij GMR 

Sander Afgerond, moet 
nog nader 
behandeld 
worden bij de 
GMR (status 
onbekend) 

Bij de GMR de vraag stellen m.b.t. het stijgen van 
de geldelijke reserves en het niet actief inzetten 
ervan. Ook de vraag: Waarom 10% van de NPO-
gelden moest worden afgedragen door de 
scholen als er al sprake is van een dergelijk hoge 
reserve. (Het bedrag zou bedoeld zijn voor de 
scholen om de achterstanden, ontstaan door 
corona, in te lopen.) 

Sander  

Alle zaken van de MR in een share point 
omgeving zetten 

Sander en Michiel afgerond 

OR informeren over het goedkeuren van de 
begroting 

Michiel  

Onderzoek aanschaffen bepaalde materialen Maaike  

Aanpassen concept jaarplan Sander  

Planning MR in concept jaarplan opnemen Sander  

Actualiseren MR reglement Sander  

 


